
Jag vill för det första tacka för förtroendet att få äran av att bli vald som ordförande i den förening 

som står mitt hjärta närmast, Kalix HC. Jag vill också passa på att rikta ett stort tack till avgående 

ordförande Johan Eriksson som rattat denna förening genom både mot- och medgång på ett 

föredömligt sätt. Väldigt roligt att Johan stannar kvar som suppleant i styrelsen för att även i 

fortsättningen bidra med sin erfarenhet. 

Efter ett intressant och givande årsmöte lägger vi nu säsongen 2018-19 till handlingarna och kan 

konstatera att det både idrottsligt och ekonomiskt har varit en historiskt bra säsong för föreningen! 

Det är väl känt för alla hockeyintresserade att det finns stora ekonomiska utmaningar i det att driva 

en hockeyförening med seniorlag i hockeyettan. Vi är av den anledning stolta att kunna berätta att vi 

lyckades leverera ett positivt resultat på 260 000 kr och nådde en omsättning på nästan 10 miljoner!   

De sportsligt sett positiva vindarna genomsyrar föreningen och är något vi måste vara stolta över. För 

vi kan endast lyckas tillsammans så länge verksamheten från hockeyskola, ungdomslag, juniorlag och 

seniorlag fungerar på ett bra sätt! 

Hockeyfamiljen Kalix HC är stor och berör alla på något sätt! Vi är trångbodda i Part Arena och det 

har i år varit en utmaning att lyckas hitta träningstider för alla lag. Och inför nästa säsong kommer 

tjejerna köra på för fullt i vårt ”nystartade” damlag samt att vi även skall dela is med en nygammal 

förening Kalix Triangelns IF som startat upp sin verksamhet.  

De flesta lagen förutom Hockeyskolan har haft delad is under sina träningspass, ibland upp till 50 

spelare samtidigt. Lagen och dess ledare har trots små ytor att vara på kunnat samsas på ett bra sätt, 

men utan tvekan skulle vi önska oss mer faciliteter för att ge barn och ungdom ännu bättre 

möjligheten att utvecklas. I ett allt mer stillasittande samhälle går det inte att poängtera vikten av 

rörelse och aktivitet. Vid sidan av önskemål om ännu bättre tillgång till istider vore ett anpassat 

aktivitetsområde något som verkligen skulle lyfta Kalix HC som förening. 

Vi vill speciellt framhäva några händelser som vi är extra stolta över under föregående säsong. 

- Historisk uppstart av Kalix HC damlag 

- Kalix-klacken växte fram och hördes tydligt under matcherna 

- DM-final mot Luleå hockey, ett fantastiskt arrangemang med bl.a. luciafirande på isen. 

- Hockeyns dag på ishallen 

- Fler ungdomscuper än tidigare som samtliga varit en succé! Jättekul för de sponsorerna som 

äger sin ”egen” cup. 

- Det nära samarbetet med vår huvudsponsor PART AB är mycket bra. 

- Hockeyspelare som rastvakter på skolorna i Näsbyn, Centrum, Ytterbyn som har genererat en 

stor ökning av intresse och stärkt varumärke.  

- PRO Gruppen har fortsatt att göra ett fantastiskt jobb för föreningen och juniorlagen 

Vi i styrelsen vill rikta ett stort tack till våra sponsorer nya som gamla. Ett lika stort tack till alla aktiva 

ledare, föräldrar, medlemmar och alla andra ideella krafter som varit med oss under säsongen.  
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